

Submission # 2

Name: Ministry of Education and Higher Education

Country/Region: Qatar

How would you define the stakeholder community or communities to which you belong?

Government

Are there any additional themes, questions or indicators which you believe should be included in the framework?

الحقوق R الفئة

الإطار العام السياسي والقانوني والتنظيمي Aالعنوان

هل هناك آلية لنشر حقوق الإنسان على الإنترنت وعواقب التعدي عليها؟ السؤال

وجود دليل أن حقوق الإنسان على الإنترنت وعواقب التعدي عليها صل لجميع المستخدمين سواء من خلال :المؤشر مزودي خدمة الإنترنت أو بوسائل أخرى

الانفتاح Oالفئة

الإطار السياسي والقانوني والتنظيمي Aالعنوان

بين مستخدمي الإنترنت (السياسي والقانوني والتنظيمي) هل هناك آلية لنشر الإطار العام :السؤال

ل لجميع المستخدمين سواء من خلال مزودي (السياسي والقانوني والتنظيمي) وجود دليل أن الإطار العام :المؤشر خدمة الإنترنت أو بوسائل أخرى

Are there any suggestions that you wish to make in respect of the proposed themes, questions and indicators which are included in the framework as it stands?

What sources and means of verification would you recommend, from your experience, in relation to any of the questions and indicators that have been proposed?

لا يوجد، مصادر ووسائل التثبيت الموجودة جيدة